
Število objav: 9
Internet: 5
Tisk: 4
Spremljane teme:
Inženirska dejavnost, ...: 0
Inženirska zbornica ...: 1
Barbara Škraba Flis: 0
Gradbeni zakon: 4
Zakon o ... načrtovanju: 0
Zakon o ... arhitektih: 0
Gradbena parcela: 0
Evidenca stavbnih zemljišč: 0
Svetovni gradbeni forum 2019: 0
Gradbeništvo, graditev: 4

Zbirka medijskih objav
INŽENIRSKA ZBORNICA SLOVENIJE,
za obdobje 21. 5. 2019
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Internet Naslov Mestni sklad z novo finančno injekcijo

Zaporedna št.
1

Medij; Doseg Delo.si; 454.365, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 20. 5. 2019

Stran v zbirki:
5

Avtor Aleš Stregar

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...kot lastnika gostinskega lokala Ljubljanski dvor – sicer vsa soglasja, tokrat pa so mestni svetniki z lokacijsko 
prevetritvijo, tem novim postopkom v , dopustili še prizidavo nove kleti in hotelsko dejavnost v gradbeni zakonodaji
nadstropjih. Razprava o hotelskih zmogljivostih Janez Stariha iz Liste kolesarjev in pešcev... 

Tisk Naslov V Avstriji Slovenec Slovencu suženj

Zaporedna št.
2

Medij; Doseg Slovenske novice; 306.300, Slovenija Stran: 4 Površina: 516 cm2

Rubrika, Datum Dan v novicah; 21. 5. 2019

Stran v zbirki:
7

Avtor Tomica Šuljić

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...konec naredila Evropa. »Namesto da bi v Sloveniji plačali 456,27 evra, podjetja plačujejo le 129,25 evra na delavca,« 
pojasnjuje predsednik Sindikata za  in lesna dela Avstrijske Štajerske Josef Muchitsch. »Glede na poročilogradbeništvo
EK iz 2017. pošiljajo iz Slovenije v Evropo dvakrat več gradbincev, kot jih dela... 

Tisk Naslov Temelj kakovostnega življenja

Zaporedna št.
3

Medij; Doseg Delo; 153.990, Slovenija Stran: 12 Površina: 768 cm2

Rubrika, Datum Ostalo; 21. 5. 2019

Stran v zbirki:
9

Avtor Marjana Kristan Fazarinc

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...(zdravstvo, šolstvo, vojska, policija) ter nekaterih industrijskih in drugih panogah (kmetijstvo, ribištvo, rudarstvo, 
gostinstvo in turizem, trgovina,  itd.). Tudi država bi morala spodbujati prizadevanja za zmanjšanje gradbeništvo
obolevnosti, tako s sredstvi za preventivo kakor s finančnimi spodbudami. ZDRAVJE 2019... 

Internet Naslov Tretji aneks za Kolektor Koling pri dispečerskem centru ljubljanske urgence: 10-odstotna 
podražitev

Zaporedna št.
4

Medij; Doseg Finance.si; 144.008, Slovenija

Rubrika, Datum Novice; 20. 5. 2019

Stran v zbirki:
13

Avtor Andreja Rednak

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...Ford odpušča 7.000 ljudi 2 3 ure Dodatnih 180 milijonov evrov za dolgotrajno oskrbo? 1 Več iz teme. Obveščaj me o 
novih člankih: zdravstvo dodaj  dodaj investicija dodaj Aneks dodaj ministrstvo za... dodaj Čas branja: 1 gradbeništvo
min SHRANI 1 20.05.2019 14:22 Pri tem poslu se je glede na prvotno... 

Internet Naslov NOVA Uredba o SAMOOSKRBI z električno energijo iz OVE

Zaporedna št.
5

Medij; Doseg Racunalniske-novice.com; 120.000, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 21. 5. 2019

Stran v zbirki:
15

Avtor Unknown

Teme Inženirska zbornica Slovenije

Povzetek

...industrijskih con in kaj skupnost OVE, kakšne so varnostne zahteve, katere morajo izpolnjevati vse naprave za 
samooskrbo z električno energijo. Po dogovoru z  ( ) bodo pooblaščeni in nadzorni Inženirsko zbornico Slovenije IZS
inženirji za udeležbo na strokovnem seminarju pridobili 3 kreditne točke iz izbirnih vsebin skladno s Splošnim aktom o 
stalnem... 



3

Tisk Naslov Tretji aneks za Kolektor Koling pri dispečerskem centru ljubljanske urgence : 10-odstotna 
podražitev

Zaporedna št.
6

Medij; Doseg Finance; 80.900, Slovenija Stran: 4 Površina: 297 cm2

Rubrika, Datum Dogodki in ozadja; 21. 5. 2019

Stran v zbirki:
17

Avtor Andreja Rednak

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...izvajanja službe Dispečerskega centra zdravstva«. Doslej že dva aneksa V prvem aneksu k pogodbi decembra lani 
so zamenjali dve vodji del (za gradnje,  in strojništvo). V drugem aneksu, ki je bil podpisan februarja letos, gradbeništvo
pa so podaljšali tudi rok za dokončanje posla. Prvotni rok je bil 180 dni od podpisa... 

Internet Naslov Mestni sklad z novo finančno injekcijo

Zaporedna št.
7

Medij; Doseg Times.si; 61.010, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 20. 5. 2019

Stran v zbirki:
19

Avtor Aleš Stregar

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...kot lastnika gostinskega lokala Ljubljanski dvor – sicer vsa soglasja, tokrat pa so mestni svetniki z lokacijsko 
prevetritvijo, tem novim postopkom v , dopustili še prizidavo nove kleti in hotelsko dejavnost v gradbeni zakonodaji
nadstropjih. Razprava o hotelskih zmogljivostihJanez Stariha iz Liste kolesarjev in pešcev... 

Tisk Naslov Kaj kopljejo v asfaltni bazi

Zaporedna št.
8

Medij; Doseg Gorenjski glas; 39.000, Slovenija Stran: 6 Površina: 391 cm2

Rubrika, Datum Gorenjska; 21. 5. 2019

Stran v zbirki:
21

Avtor P. Suzana Kovačič

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...prostor, kjer še ne morejo napovedati, kdaj bodo uvedli inšpekcijski postopek. Kot so pojasnili, se vsaka prijava 
uvršča po kriterijih, ki jih določata  in interni akt inšpektorata; prednost imajo prijave, iz katerih je razbratigradbeni zakon
, da je ogroženo zdravje in življenje ljudi, javna varnost ali premoženje večje... 

Internet Naslov Velux mini frčada

Zaporedna št.
9

Medij; Doseg Gradimo.com; , Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 20. 5. 2019

Stran v zbirki:
22

Avtor Unknown

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...(čeprav če to ni ravno res - obtežba na stranska špirovca je nova in kot taka ni bila računana ob projektiranju), 
posega pa v zunanji izgled objekta,  ima v 4. členu 35tč. navedeno: rekonstrukcija je spreminjanje Gradbeni zakon
tehničnih značilnosti obstoječega objekta, pri čemer se delno ali v celoti spreminjajo njegovi... 
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Mestni sklad z novo finančno injekcijo
delo.si/lokalno/ljubljana-in-okolica/mestni-sklad-z-novo-financno-injekcijo-185684.html

Največ pozornosti so svetniki namenili stavbi na Dvornem trgu, kjer se
obetajo nove hotelske sobe

Odpri galerijo

Sklad bo z dokapitalizacijo in zadolževanjem poskrbel še za okoli 1500 novih najemnih stanovanj. FOTO
Tomi Lombar/Delo

S 4,2-milijonsko dokapitalizacijo, ki so jo soglasno potrdili mestni svetniki, bo ljubljanski stanovanjski sklad
zaključil gradnjo več kot 250 novih najemnih stanovanj v Polju, na Brdu, na Zarnikovi in v Pečinski ulici.
Ob kroničnem primanjkljaju najemnih stanovanj v prestolnici namerava sklad z dokapitalizacijo in
zadolževanjem poskrbeti še za okoli 1500 novih.

Mestni svetniki niso imeli zadržkov niti pri potrjevanju kadrovskih rešitev niti pri nagrajevanju delovne
uspešnosti osmih direktoric in direktorjev javnih zavodov s področja kulture, ki bodo skupaj dobili okoli 42
tisočakov, največ med njimi, okoli 11 tisoč evrov bruto, bo prejel Blaž Peršin, direktor Muzejev in galerij
mesta Ljubljana. Predsednik mestnega odbora za kulturo Dragan Matić je ob tem predlagal enoten ključ
pri nagrajevanju, saj bo večina direktoric in direktorjev nagrajena za uspešnost za leto 2018, le v enem
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primeru gre za akontacijo za letos, katere del bo prejemnik moral celo vrniti, če ne bo dosegel
pričakovanih rezultatov. Svetniki so potrdili tudi nagrado za delovno uspešnost za Lilijano Madjar,
direktorico Regionalne razvojne agencije Ljubljanske urbane regije v višini 3754 evrov bruto.

 
Brez razprave in soglasno so svetniki potrdili poročilo o uresničevanju akcijskega načrta Ljubljana –
občina po meri invalidov za minuli dve leti, o predlogu za prihodnji dve leti pa bodo razpravljali na prihodnji
seji. Razprava na današnji vsega slabo uro in pol trajajoči seji mestnega sveta se je nekoliko razvnela le
pri potrjevanju lokacijske prevetritve za stavbo na Dvornem trgu 1. Za preureditev te stavbe ima
predlagatelj Ivan Kapetanović – javnost ga pozna predvsem kot lastnika gostinskega lokala Ljubljanski
dvor – sicer vsa soglasja, tokrat pa so mestni svetniki z lokacijsko prevetritvijo, tem novim postopkom v
gradbeni zakonodaji, dopustili še prizidavo nove kleti in hotelsko dejavnost v nadstropjih.

 
Razprava o hotelskih zmogljivostih
 
Janez Stariha iz Liste kolesarjev in pešcev je prevetritev s težkim srcem podprl, češ da gre za pomembno
zgodovinsko stavbo, v nos pa mu gredo predvsem nove hotelske zmogljivosti, ki naj bi jih bilo v mestu že
preveč; turisti, ki ne zapravijo veliko, pa naj bi bili zaslužni tudi za selitve Ljubljančanov iz mesta zaradi
dragih najemnin, ki so posledica oddajanja stanovanj turistom. Slišati je bilo tudi skrb (Asta Vrečko,
Levica), da je v središču mesta preveč hotelskih zmogljivosti in se stanovanja spreminjajo v hotele in da bi
(Mojca Škrinjar, SDS) hotele kazalo razpršiti tudi po okolici.

Župan Zoran Janković je tovrstna razmišljanja v celoti zavrnil: turistična potrošnja ni podpovprečna, vse
ankete kažejo, da je sobivanje Ljubljančanov in turistov odlično. Ljubljana pa bo v naslednjih letih
bogatejša za tisoč hotelskih sob, župan je omenil nova Šumi in Kolizej, 250 sob v hotelu, ki ga Zlatarna
Celje gradi nasproti Intercontinentala, 120 sob naj bi dobili na Kolodvorski, končno se prenavlja doslej
sramotno propadajoča stavba Zlate ladjice, kjer bo 16 elitnih hotelskih sob.

Svetnike pa še bolj skrbi varnost pri gradnji – bodo sama stavba na Dvornem trgu 1 in vse okoliške zaradi
svoje starosti posege v kleti dobro prenesle? Da se ne bi ponovil primer starega Kolizeja, ko se je ob
posegih del stavbe porušil. Jugozahodni vogal stavbe se je že pogreznil za 12 centimetrov, tako da je
poseg po svoje nujen, Jožefa Horvata (NSi) in Anžeta Logarja (SDS) pa skrbi tudi morebitni vdor
zalednih voda. Župan je pojasnil, da prihajajo zaledne vode z vrha Kongresnega trga, od NLB proti
Ljubljanici, in da je NLB že poskrbela za ureditev, Univerza v Ljubljani pa je ob njeni skorajšnji 100-letnici
darovala ureditev doslej nedelujočega vodnjaka pred nekdanjim Deželnim dvorcem, kjer je sedež te
visokošolske ustanove.

Požarna varnost Kazine

Z akademskim šolstvom je povezano tudi urejanje stavbe Kazine na vrhu Zvezde, kamor naj bi se po
skoraj pol stoletja reševanja prostorske problematike treh umetniških akademij vendarle preselila
glasbena. Podžupan Janez Koželj je povedal, da bi za take male posege kot je pridobitev papirjev za
ureditev požarnega hodnika v kleti in požarnih stopnic povsod na Zahodu potrebovali eno uro, pri nas pa
se nepotreben zaplet vleče in vleče zaradi ene uradnice.

Pri odločanju o poimenovanju Prekmurskega trga in Parka 7. septembra se je nakazoval manjši zaplet,
saj so nekateri svetniki z desnega političnega pola predlagali, da bi o poimenovanjih glasovali ločeno. Ker
to ni bilo možno, saj je šlo za enoten odlok, so se glasovanja vzdržali. Prekmurski trg (v bistvu zahodni del
Ambroževega trga pri Šempetrskem mostu čez Ljubljanico) dobiva Ljubljana tako ob stoletnici priključitve
Prekmurja, Park 7. septembra (pri Ruskem carju) pa spominja na 7. september 1941, ko so štirje mladinci
streljali na italijansko vojsko, ki je tistega leta okupirala Ljubljano. V parku je že obeležje, ki spominja na ta
dogodek, 7. september je bil praznik nekdanjih občine Ljubljana Bežigrad in krajevne skupnosti Posavje,
sedaj pa je praznik istoimenske četrtne skupnosti.
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V Avstriji Slovenec [Slovencu suženj
Severni sosedje so se
pritožili pri Evropski komisiji

Dovolj imajo izkoriščanja

naših delavcev
TOMIČA ŠULJIČ
tomjca.suljic@s1ovenskenovice.sj

LJUBLJANA. DUNAJ O Naši
severni sosedje imajo
dokončno dovolj slovenskih

predpisov in prakse: v

četrtek je avstrijska delavska
zbornica (Arbeitskammer,

naprej ADZ) pri Evropski
komisiji (EK) vložila pritožbo
zoper Slovenijo. Avstrijce
moti naša zakonodaja, ki
ureja napotitve delavcev v

tujini: v tem času delodajalec
za njih ne plačuje prispevkov
od dejanske plače, temveč od

primerljive plače, kot če bi
delavec delo opravljal v

Republiki Sloveniji! Tovrstni
ureditvi - ki se vleče še iz

Jugoslavije in jo uporabljamo
zadnjih 49 let - naj bi konec

naredila Evropa.
»Namesto da bi v Sloveniji

plačali 456,27 evra, podjetja
plačujejo le 129,25 evra na

delavca,« pojasnjuje predse-
dnik Sindikata za gradbeni-
štvo in lesna dela Avstrijske
Štajerske Josef Muchitsch.
»Glede na poročilo EK iz

2017. pošiljajo iz Slovenije v

Evropo dvakrat več gradbin-
cev, kot jih dela v Sloveniji.«
Pri ADZ pa menijo, da s to

ureditvijo kršimo evropska
načela za socialno varnost
ter evropsko konkurenčno

pravo, a prikrajšani so tudi
slovenski zdomci, trdi pred-
sednica ADZ Renate Anderl:
»Napoteni delavci imajo
nižje pravice pri socialnih
transferjih in pokojninah,
avstrijski delavci in podjetja
pa so se na ta način znašli
pod pritiskom. Ta nepošteni
bonus za napotitev v tujino
je treba ukiniti.«
Iz kabineta ministrice Kse-

nije Klampfer, ki vodi mi-
nistrstvo za delo, dru-

žino, socialne zadeve
in enake možnosti,

so po nekaj dneh
čakanja poslali

odgovor, da so z

avstrijsko pritož-
bo seznanjeni iz
medijev. Sicer pa

pojasnjujejo, da gre

za dolgoletno prakso: »V pre-
teklosti je temeljila na oceni,

da praviloma prihaja do
napotitev za daljše obdobje
(nad 3 mesece) ter da je bila
ekonomska moč gospodar-
skih subjektov takšna, da
ni omogočala plačevanja
polnih prispevkov od dejan-
ske plače,« razlagajo uredbe
iz minulih časov. Aktualna
vlada Marjana Šarca je sicer
konec leta imenovala delov-
no skupino, ki od začetka
leta dela pfegled obstoječega
stanja ter proučuje možnosti

»poenotenja zavarovalnih
podlag in osnov za vsa
socialna zavarovanja ter v
končni fazi pripravlja pre-
dlog sistemskih sprememb
poenotenja zavarovalnih
podlag in osnov,« pojasnju-
jejo na našem ministrstvu.
Avstrijci pa poskušajo
probleme izkoreniniti na več
načinov.
Tako na spletu najdete tudi
stran posteno-delo.si, ki jo je
postavil Sindikat za gradbe-
ništvo in lesna dela Avstrijske
Štajerske: na njej so v našem
jeziku zbrali odgovore na

najpogostejša vprašanja
ki urejajo podrobnosti
delovnega razmerja
onstran severne meje.
Objavljen je tudi
obrazec za sumljive
primere, s katerim
lahko delavci
anonimno
prijavijo dvome
o »plačilnem
ali socialnem
dampingu«,
kot so to poja-
snili Avstrijci.
Na strani se
lahko prijavite za

pogovor v svetovalnici v
Spilju (Spielfeld). Projekt
sindikata, namenjen Slo-
venkam in Slovencem

bo trajal do aprila na-

slednjega leta; ima tudi

konkretne cilje.
Z avstrijskimi

upravnimi
organi
nameravajo
izdelati
tudi kata-
log ukre-
pov proti
prenizkim

izplačilom.
Sindikalist

Muchitsch
konkretno

navaja primer
napotenega
delavca: »Dela-

vec iz Slovenije
je prejemal 2,41

evra na uro, to

je 80 odstot-
kov manj, kot

mu pripada.«
Sramota in iz-
koriščanje. ■

2,41
evra na uro za

slovenskega delavca jc
petkrat premalo.

Muuliitsch opozarja, da posamroni delavci iz Slovenije dobijo I j
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Renate Anderl iz
delavske zbornice
opozarja, da so
prikrajšani tudi
naši delavci.
FOTO: SEBASTIAN PHILIPP
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Temelj
kakovostnega
življenja

Zdravje 2019 Začenjamo projekt , v okviru katerega
bomo do 24. septembra odpirali aktualne zdravstvene teme

Zdravje je naše največje
bogastvo, zato tudi medijska

hiša Delo začenja projekt Zdravje

2019, v okviru katerega bomo

vsak torek v časopisu Delo na
dosedanji strani Generacija + in

vsak mesec v prilogi SuperSO ter
na spletnih straneh izpostavili
aktualne smernice s področja

zdravja in preventive. Prav tako

bomo predstavljali dostop-

nost do zdravstvenih storitev,
izzive in priložnosti v diagnosti-

ki ter zdravljenju bolezni in raz-

iskovalne dosežke ter inovaci-

je, s katerimi se ustvarjajo nove
in dostopnejše možnosti zdra-

vljenja za bolnike. Projekt bomo

končali s poslovno konferenco

24. septembra v Ljubljani.

Marjana Kristan Fazarinc

Zdravje je temelj kakovostnega

življenja in ena izmed največjih
vrednot, pri njegovem ohranja-
nju in krepitvi imata pomemb-
no vlogo tako posameznik kot

okolje, v katerem delamo in

živimo. Osrednja družbena cilja
države in gospodarstva bi mo-

rala biti dostopnost in kakovost
zdravstvenih storitev. Rezultati
raziskave Eurobarometer, pred-
stavljene februarja, kažejo, da

sta za Slovence najpomembnejša
izziva, s katerima se sooča naša
država, zdravstveno in socialno

varstvo.

Trend starajočega se prebival-
stva, družbeni razvoj in dvig ravni
informiranosti vplivajo na zago-
tavljanje večjega obsega ter višje
ravni zdravstvenih storitev v vseh
razvitih gospodarstvih. Pri tem se

soočamo tudi z izzivom menedž-
menta v zdravstvu, ki je zagota-

vljanje zadostnega in kakovo-
stnega kadra na eni ter dotrajana
infrastruktura in zagotavljanje pri-
mernih standardov obravnave ter

oskrbe bolnikov na drugi strani.
Za boljše obvladovanje zdravstve-
nih procesov in storitev je v zdrav-

stvu nujna digitalna preobrazba,

saj bo le tako mogoče zagotoviti
učinkovito vodenje zdravstvenih

ustanov ter sprejemanje pravih
poslovnih odločitev.

Izziv demografskih
sprememb

Evropska komisija je v letni
oceni gospodarskih in družbe-
nih razmer v državah članicah
EU za Slovenijo poudarila, da so

strukturne reforme pokojnin-
skega in zdravstvenega sistema
ter sistema dolgotrajne oskrbe

čedalje bolj nujne, da bi ostali
na poti dinamične in trajnostne
rasti. Staranje prebivalstva kliče k
znatnim naložbam, ki bi olajšale

pritisk na sistem zdravstvenega

varstva in dolgotrajne oskrbe.
Premier Marjan Šarec je včeraj

zagotovil poslancem, da naj bi po

scenariju ministrstva za zdravje
vlada vložila zakon o dolgotrajni
oskrbi v parlamentarni postopek
novembra, dokončno sprejet pa

naj bi bil najpozneje aprila 2020.

Svet danes doživlja velike

spremembe, povezane z učinki
novih tehnologij, demografskih in
podnebnih sprememb ter preho-

dom na zeleno gospodarstvo. Po

navedbah Mednarodne organiza-
cije dela (ILO) bodo te spremembe
prinesle nove izzive in priložnosti

za zagotavljanje varnosti in zdrav-
ja delavcev po svetu. Delo je resda
temeljno za preživetje posame-

znika in marsikomu predstavlja
smisel bivanja, a je lahko nevarno
in nezdravo, če ni ustrezno po-
skrbljeno za varnost in zdravje, so

poudarili v ILO.

Tudi zdravstveni delavci iz EU

so na februarskem srečanju ugo-

tavljali, da se zdravstveni sistemi
razvijajo v smeri boljšega izobra-
ževanja, spodbujanja zdravja in

preprečevanja bolezni. Prav tako

se krepita oskrba v skupnosti
ter povezovanje zdravstvenega
in socialnega varstva. Predlog

evropske komisije o kohezijski
politiki za obdobje 2021-2027

vzpostavlja pogoje za podporo
tem spremembam in naložbam v
infrastrukturo.
Digitalizacija spreminja
diagnostiko in zdravljenje
V fazi hitrega napredka in

sprememb je tudi farmacevtska
industrija. Digitalna revolucija
spreminja raziskave in razvoj zdra-

vil, diagnostiko in zdravljenje, zato

se danes čedalje bolj osredotoča
na nova farmacevtska področja in

tehnologije za bolnike. Še posebej
rastoče področje farmacije je po-

dročje razvoja bioloških zdravil, ki

je pomembno predvsem za zdrav-

ljenje rakavih, avtoimunskih in

nevroloških bolezni, je na nedavni

konferenci v Ljubljani poudaril
Uroš Urleb, direktor globalnega

tehničnega razvoja biofarmacev-
tike v Novartisu in profesor na
ljubljanski fakulteti za farmacijo.

Biološka zdravila prinašajo
pomembne zdravstvene koristi in

izboljšujejo življenje bolnikom.
Svetovni trg biofarmacije je danes

vreden 100 milijard dolarjev in

vsako leto doseže 15-odstotno rast.

Temu naglemu razvoju sledijo

tudi slovenska visokotehnološka
podjetja, ki imajo z inovativnimi
tehnologijami, razvitimi v Sloveni-
ji, na tem področju velik potencial,
je dodal Matjaž Peterka, direktor
Centra odličnosti za biosenzoriko,

instrumentacijo in procesno

kontrolo.

Za univerzalno dostopnost
do zdravstvenih storitev

Svetovna zdravstvena organizacija

je ob letošnjem svetovnem dnevu
zdravja poudarjala univerzalno
dostopnost do zdravstvenih
storitev za vsakogar in povsod.
To pomeni, da so vsem ljudem
zagotovljene kakovostne zdrav-
stvene storitve, kjer in kadar jih

potrebujejo, ne da bi ti zašli v
finančno stisko. Kampanja se sO
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tem osredotoča na pomembnost
izboljšanja zdravja vseh ter zmanj-
šanje neenakosti pri dostopu do

zdravstvenih storitev.
Čeprav imamo Slovenci včasih

občutek, da za zdravstvene storitve
plačujemo čedalje več iz lastnega

žepa (to zajema samoplačništvo
in vsa doplačila), po podatkih
statističnega urada primerjava z
večino evropskih držav kaže, da

plačujemo manj kot prebivalci v
večini drugih držav. V Sloveniji so

ti izdatki sorazmerno nizki (leta
2016 12 odstotkov, v EU v pov-

prečju 22 odstotkov), saj večino
zdravstvenih storitev, zdravil in

medicinskih pripomočkov pokri-
vajo iz obveznega in dopolnilnih
zdravstvenih zavarovanj. Leta 2016

so imeli nižji delež neposrednih
izdatkov gospodinjstev v tekočih
izdatkih za zdravstvene storitve v
državah EU kot pri nas le v Franciji
(10 odstotkov) ter na Nizozem-
skem in v Luksemburgu (po 11
odstotkov). Iz žepa smo leta 2016

porabili največ za zdravila in medi-
cinske pripomočke (57 odstotkov)

ter izdatke za ambulantne kurativ-
ne obravnave (35 odstotkov).

Skrb vzbuja čedalje več
bolniških odsotnosti

V zadnjih letih je v Sloveniji vse

več izgubljenih dni zaradi bolni-

ške odsotnosti. Evropsko pov-

prečje presegamo kar za četrtino,

čeprav smo po stopnji zdravja vsaj

na evropskem povprečju. To je
veliko finančno breme za javno
zdravstveno blagajno in deloda-

jalce. Lani smo zaradi bolniških
odsotnosti izgubili 12.124.558
delovnih dni, kar je po podatkih
GZS v primerjavi z letom 2017

6,4-odstotno povečanje. Nekaj
tega gre na račun povečanja

delovno aktivne populacije, drugo

je posledica večje obolevnosti in

več poškodb, predvsem zunaj dela.
Največji delež bolniške odsotno-

sti je v nekaterih delih javnega
sektorja (zdravstvo, šolstvo,
vojska, policija) ter nekaterih
industrijskih in drugih panogah

(kmetijstvo, ribištvo, rudarstvo,

gostinstvo in turizem, trgovina,

gradbeništvo itd.). Tudi država bi

morala spodbujati prizadevanja
za zmanjšanje obolevnosti, tako

s sredstvi za preventivo kakor s
finančnimi spodbudami.

ZDRAVJE 2019

V*
»V

DELOVO
POSLOVNO
SREDIŠČE

�y&g|
Za krepitev in ohranjanje zdravja imata pomembno vlogo tako posameznik kot okolje, v katerem delamo in živimo. Foto Shutterstock
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Tretji aneks za Kolektor Koling pri
dispečerskem centru ljubljanske urgence:
10-odstotna podražitev
Čas branja: 1 min

  

20.05.2019  14:22

Pri tem poslu se je glede na prvotno pogodbo
spremenilo že vse: vodji del, rok izvedbe in zdaj še
cena

ANDREJA REDNAK

Foto: Jure Makovec

1
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Več iz teme:  

    

   

Aneks oziroma »dodatek k pogodbi« o izvedbi GOI del (to so

gradbeno-obrtniška-inštalacijska dela) za dispečerski center

zdravstva Ljubljana, ki je del nove urgence, je težak 219 tisoč

evrov z DDV.

Z 2,2 na 2,4 milijona evrov

Ministrstvo za zdravje kot naročnik, UKC Ljubljana kot

uporabnik in Kolektor Koling kot izvajalec so aneks, že tretji

po vrsti za ta posel, podpisali 7. maja.

Po prvotni pogodbi je bila vrednost posla 2,18 milijona evrov z

DDV, skupaj z aneksom pa znaša 2,4 milijona evrov, torej za 10

odstotkov več.

Razlog za podražitev? Nepredvidena dela

zdravstvo > gradbeništvo > investicija > Aneks >

ministrstvo za zdravje > Kolektor Koling > Kolektor > Koling >
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Kot izhaja iz aneksa, objavljenega na portalu javnih
naročil, je razlog za podražitev: »ker je potrebno izvesti

dodatna, nepredvidena dela, vezana na zatečeno stanje na

objektu, v povezavi z odpravo reklamacij iz 1. faze projekta, ki

jih vnaprej ni bilo mogoče predvideti, vezana pa so tudi na

novo oziroma po sklenitvi te pogodbe spremenjeno tehnologijo

izvajanja službe Dispečerskega centra zdravstva«.

Doslej že dva aneksa

V prvem aneksu k pogodbi decembra lani so zamenjali dve

vodji del (za gradnje, gradbeništvo in strojništvo). V drugem

aneksu, ki je bil podpisan februarja letos, pa so podaljšali tudi

rok za dokončanje posla. Prvotni rok je bil 180 dni od podpisa

pogodbe julija lani, z aneksom je bil podaljšan za polovico

oziroma za 90 dni - na 10. maj.

Spomnimo, v zvezi s Kolektor Kolingom smo pisali že o

aneksih in podražitvah pri dveh drugih poslih: pri gradnji

kočevske proge in pri gradnji izvlečnega tira.

Preberite tudi:

Prvi aneks na drugem tiru: kako se je gradnja
izvlečnega tira podražila za četrtino
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Dva aneksa za Kolektor Koling: podražila se je
tudi gradnja kočevske proge

Več iz teme:  

    

   

zdravstvo > gradbeništvo > investicija > Aneks >

ministrstvo za zdravje > Kolektor Koling > Kolektor > Koling >
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NOVA Uredba o SAMOOSKRBI z električno energijo iz OVE

Razpoložljivi termini

 Kdaj? Čas trajanja Cena v € z DDV Vrsta izobraževanja Opombe
1. 23.05.2019 do 23.05.2019 1 dan 243.76 € Seminar

 
 

 

0 Natisni besedilo Velikost pisave A A

Pravilnik o tehničnih zahtevah naprav za samooskrbo z električno energijo, dopolnitve Energetskega zakona in Sistemskih
obratovalnih navodil za distribucijsko omrežje električne energije
 
S 1. majem 2019 začne veljati nova prenovljena Uredba o samooskrbi z električno energijo iz obnovljivih virov energije (OVE) v kateri
so določene vrste samooskrbe z električno energijo iz obnovljivih virov energije.

Na strokovnem seminarju bodo predstavljene in pojasnjene zakonodajne novosti:
kdo se po novi uredbi lahko samooskrbuje,
kakšna je lahko moč naprave za samooskrbo,
priključevanja in obratovanja elektrarn,
na kakšen način se bo obračunavala proizvodnja/raba električne energije in ostali prispevki,
kaj je samooskrba večstanovanjske stavbe, poslovnih objektov, industrijskih con in kaj skupnost OVE,
kakšne so varnostne zahteve, katere morajo izpolnjevati vse naprave za samooskrbo z električno energijo.
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Po dogovoru z Inženirsko zbornico Slovenije (IZS) bodo pooblaščeni in nadzorni inženirji za udeležbo na strokovnem
seminarju pridobili 3 kreditne točke iz izbirnih vsebin skladno s Splošnim aktom o stalnem poklicnem usposabljanju
pooblaščenih inženirjev.  

  
Več informacij in možnost prijave na povezavi.
 
Predavatelja
Andreja Belavić Benedik, univ.dipl.inž.el.,
je bila zaposlena na Ministrstvu za infrastrukturo, Direktorat za energijo, kjer je bila kot vodja Oddelka za učinkovito rabo in obnovljive
vire energije odgovorna za politiko na tem področju. Od julija 2018 je prokuristka v družinskem podjetju A-SOL energija d.o.o., katere
osnovna dejavnost je montaža fotonapetostnih naprav za samooskrbo z električno energijo, tako za posameznike kot za večje
poslovne subjekte. Aktivno je sodelovala pri sprejemanju Direktive o spodbujanju obnovljivih virov energije na evropski ravni in njeni
implementaciji v slovenski pravni red, poleg tega pa je bilo njeno področje tudi zakonodaja s področja okoljsko primerne zasnove
proizvodov, povezanih z energijo, in njihovega energijskega označevanja. Sodelovala je pri projektih CA-RES in ERA-Net Smart Grids
Plus, bila članica SS SIST EIT in Odbora za električno varnost. Izkušnje ima tudi s področja varnosti električnih proizvodov, saj je bila
vodja delovne skupine za nadzor na Tržnem inšpektoratu RS. V času od leta 2011 je objavila več strokovnih člankov v zvezi z
zakonodajo, standardizacijo in fotonapetostno tehnologijo, aktivno pa je sodelovala tudi s slovensko prevajalsko službo Evropskega
parlamenta pri uvajanju novih terminov s slovenski jezik.
mag. Andrej Zorec, univ.dipl.inž.el.,

 prokurist podjetja E prihodnost d.o.o., kjer vodi projekte na področju obnovljivih virov energije (OVE) z dolgoletnimi izkušnjami na
področju energetike v Sloveniji, konkretno na področju distribucije električne energije in električnih inštalacij. Ima bogate izkušnje pri
vodenju in projektiranju projektov za zahtevne, manj zahtevne in enostavne objekte, na področju električnih inštalacij in električne
opreme, OVE in elektro polnilnih postaj, kot odgovorni projektant in odgovorni vodja projekta. Je tudi član tehničnega odbora TC
SIST/TC CEV Cestna osebna in gospodarska električna vozila in tehničnega odbora TC SIST/TC Električne inštalacije, kjer aktivno
sodeluje pri pripravi in sprejemanju standardov na področju polnilne infrastrukture za polnjenje električnih vozil. Od leta 1995 do
danes je objavil več člankov in raziskav s področja energetike, področja sončne energije, vetrne energije, ekološke in nizkoenergijske
gradnje ter električne mobilnosti. Je tudi avtor strokovnega priročnika Načrtovanje, vzdrževanje in preverjanje polnilnih postaj za
električna vozila.

 Je član upravnega odbora matične sekcije elektro inženirjev (UO MSE) in član regijskega odbora pisarne IZS v Mariboru.

http://www.agencija-poti.si/Izobrazevanj...

Racunalniske-novice.com 21.05.2019 
TorekDržava: Slovenija

Doseg: 120.000

00:07

https://www.racunalniske-novice.com/it-podjetja/iz... 2 / 2

Racunalniske-novice.com 21.05.2019 
TorekDržava: Slovenija

Doseg: 120.000 Kazalo

00:07

https://www.racunalniske-novice.com/it-podjetja/iz...

15

https://www.racunalniske-novice.com/it-podjetja/izobrazevanja/nova-uredba-o-samooskrbi-z-elektricno-energijo-iz-ove.html












Tretji aneks za Kolektor Ko
centru ljubljanske urgence:

ling pri dispečerskem

: 10-odstotna podražitev

ANDREJA REDNAK
andreja.rednak@finance.si

Pri tem poslu seje glede na

prvotno pogodbo spreme-

nilo že vse: vodji del, rok

izvedbe in zdaj še cena.

Aneks oziroma »dodatek

k pogodbi« o izvedbi GOI-

del (to so gradbeno-obrtni-

ško-inštalacijska dela) za

dispečerski center zdrav-

stva Ljubljana, ki je del no-

ve urgence, je »težak« 219

tisoč evrov z DDV.

Z 2,2 na 2,4 milijona evrov

Ministrstvo za zdravje kot na-

ročnik, UKC Ljubljana kot upo-
rabnik in Kolektor Koling kot
izvajalec so aneks, že tretji
po vrsti za ta posel, podpisa-
li 7. maja.

Po prvotni pogodbi je bi-
la vrednost posla 2,18 mili-

jona evrov z DDV, skupaj z
aneksom pa znaša 2,4 mili-

jona evrov, torej za 10 odstot-
kov več.

Razlog za podražitev?

Nepredvidena dela

Kot izhaja iz aneksa, obja-
vljenega na portalu javnih
naročil, je razlog za podra-
žitev, »ker je potrebno iz-

vesti dodatna, nepredvide-
na dela, vezana na zatečeno

stanje na objektu, v poveza-

vi z odpravo reklamacij iz 1.

faze projekta, ki jih vnap-
rej ni bilo mogoče predvi-
deti, vezana pa so tudi na

novo oziroma po sklenitvi
te pogodbe spremenjeno
tehnologijo izvajanja služ-
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be Dispečerskega centra

zdravstva«.

Doslej že dva aneksa

V prvem aneksu k pogod-
bi decembra lani so zame-

njali dve vodji del (za grad-
nje, gradbeništvo in strojni-
štvo). V drugem aneksu, ki

je bil podpisan februarja le-
tos, pa so podaljšali tudi rok

za dokončanje posla. Prvot-

ni rok je bil 180 dni od podpi-
sa pogodbe julija lani, z anek-
som je bil podaljšan za polo-
vico oziroma za 90 dni - na

10. maj.
Spomnimo, v zvezi s Kolek-

torjem Kolingom smo pisali že
o aneksih in podražitvah pri
dveh drugih poslih: pri grad-
nji kočevske proge in izvleč-

negatira.
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Mestni sklad z novo finančno injekcijo
delo.si/lokalno/ljubljana-in-okolica/mestni-sklad-z-novo-financno-injekcijo-185684.html

Največ pozornosti so svetniki namenili stavbi na Dvornem trgu, kjer se
obetajo nove hotelske sobe

Odpri galerijo

Sklad bo z dokapitalizacijo in zadolževanjem poskrbel še za okoli 1500 novih najemnih stanovanj. FOTO
Tomi Lombar/Delo

S 4,2-milijonsko dokapitalizacijo, ki so jo soglasno potrdili mestni svetniki, bo ljubljanski stanovanjski sklad
zaključil gradnjo več kot 250 novih najemnih stanovanj v Polju, na Brdu, na Zarnikovi in v Pečinski ulici.
Ob kroničnem primanjkljaju najemnih stanovanj v prestolnici namerava sklad z dokapitalizacijo in
zadolževanjem poskrbeti še za okoli 1500 novih.

Mestni svetniki niso imeli zadržkov niti pri potrjevanju kadrovskih rešitev niti pri nagrajevanju delovne
uspešnosti osmih direktoric in direktorjev javnih zavodov s področja kulture, ki bodo skupaj dobili okoli 42
tisočakov, največ med njimi, okoli 11 tisoč evrov bruto, bo prejel Blaž Peršin, direktor Muzejev in galerij
mesta Ljubljana. Predsednik mestnega odbora za kulturo Dragan Matić je ob tem predlagal enoten ključ
pri nagrajevanju, saj bo večina direktoric in direktorjev nagrajena za uspešnost za leto 2018, le v enem
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primeru gre za akontacijo za letos, katere del bo prejemnik moral celo vrniti, če ne bo dosegel
pričakovanih rezultatov. Svetniki so potrdili tudi nagrado za delovno uspešnost za Lilijano Madjar,
direktorico Regionalne razvojne agencije Ljubljanske urbane regije v višini 3754 evrov bruto.

 
Brez razprave in soglasno so svetniki potrdili poročilo o uresničevanju akcijskega načrta Ljubljana –
občina po meri invalidov za minuli dve leti, o predlogu za prihodnji dve leti pa bodo razpravljali na prihodnji
seji. Razprava na današnji vsega slabo uro in pol trajajoči seji mestnega sveta se je nekoliko razvnela le
pri potrjevanju lokacijske prevetritve za stavbo na Dvornem trgu 1. Za preureditev te stavbe ima
predlagatelj Ivan Kapetanović – javnost ga pozna predvsem kot lastnika gostinskega lokala Ljubljanski
dvor – sicer vsa soglasja, tokrat pa so mestni svetniki z lokacijsko prevetritvijo, tem novim postopkom v
gradbeni zakonodaji, dopustili še prizidavo nove kleti in hotelsko dejavnost v nadstropjih.

 
Razprava o hotelskih zmogljivostih
 
Janez Stariha iz Liste kolesarjev in pešcev je prevetritev s težkim srcem podprl, češ da gre za pomembno
zgodovinsko stavbo, v nos pa mu gredo predvsem nove hotelske zmogljivosti, ki naj bi jih bilo v mestu že
preveč; turisti, ki ne zapravijo veliko, pa naj bi bili zaslužni tudi za selitve Ljubljančanov iz mesta zaradi
dragih najemnin, ki so posledica oddajanja stanovanj turistom. Slišati je bilo tudi skrb (Asta Vrečko,
Levica), da je v središču mesta preveč hotelskih zmogljivosti in se stanovanja spreminjajo v hotele in da bi
(Mojca Škrinjar, SDS) hotele kazalo razpršiti tudi po okolici.

Župan Zoran Janković je tovrstna razmišljanja v celoti zavrnil: turistična potrošnja ni podpovprečna, vse
ankete kažejo, da je sobivanje Ljubljančanov in turistov odlično. Ljubljana pa bo v naslednjih letih
bogatejša za tisoč hotelskih sob, župan je omenil nova Šumi in Kolizej, 250 sob v hotelu, ki ga Zlatarna
Celje gradi nasproti Intercontinentala, 120 sob naj bi dobili na Kolodvorski, končno se prenavlja doslej
sramotno propadajoča stavba Zlate ladjice, kjer bo 16 elitnih hotelskih sob.

Svetnike pa še bolj skrbi varnost pri gradnji – bodo sama stavba na Dvornem trgu 1 in vse okoliške zaradi
svoje starosti posege v kleti dobro prenesle? Da se ne bi ponovil primer starega Kolizeja, ko se je ob
posegih del stavbe porušil. Jugozahodni vogal stavbe se je že pogreznil za 12 centimetrov, tako da je
poseg po svoje nujen, Jožefa Horvata (NSi) in Anžeta Logarja (SDS) pa skrbi tudi morebitni vdor
zalednih voda. Župan je pojasnil, da prihajajo zaledne vode z vrha Kongresnega trga, od NLB proti
Ljubljanici, in da je NLB že poskrbela za ureditev, Univerza v Ljubljani pa je ob njeni skorajšnji 100-letnici
darovala ureditev doslej nedelujočega vodnjaka pred nekdanjim Deželnim dvorcem, kjer je sedež te
visokošolske ustanove.

Požarna varnost Kazine

Z akademskim šolstvom je povezano tudi urejanje stavbe Kazine na vrhu Zvezde, kamor naj bi se po
skoraj pol stoletja reševanja prostorske problematike treh umetniških akademij vendarle preselila
glasbena. Podžupan Janez Koželj je povedal, da bi za take male posege kot je pridobitev papirjev za
ureditev požarnega hodnika v kleti in požarnih stopnic povsod na Zahodu potrebovali eno uro, pri nas pa
se nepotreben zaplet vleče in vleče zaradi ene uradnice.

Pri odločanju o poimenovanju Prekmurskega trga in Parka 7. septembra se je nakazoval manjši zaplet,
saj so nekateri svetniki z desnega političnega pola predlagali, da bi o poimenovanjih glasovali ločeno. Ker
to ni bilo možno, saj je šlo za enoten odlok, so se glasovanja vzdržali. Prekmurski trg (v bistvu zahodni del
Ambroževega trga pri Šempetrskem mostu čez Ljubljanico) dobiva Ljubljana tako ob stoletnici priključitve
Prekmurja, Park 7. septembra (pri Ruskem carju) pa spominja na 7. september 1941, ko so štirje mladinci
streljali na italijansko vojsko, ki je tistega leta okupirala Ljubljano. V parku je že obeležje, ki spominja na ta
dogodek, 7. september je bil praznik nekdanjih občine Ljubljana Bežigrad in krajevne skupnosti Posavje,
sedaj pa je praznik istoimenske četrtne skupnosti.
 

Times.si 20.05.2019 
PonedeljekDržava: Slovenija

Doseg: 61.010

20:09

http://www.times.si/slovenija/mestni-sklad-z-novo-... 2 / 2

Times.si 20.05.2019 
PonedeljekDržava: Slovenija

Doseg: 61.010 Kazalo

20:09

http://www.times.si/slovenija/mestni-sklad-z-novo-...

19

http://www.times.si/slovenija/mestni-sklad-z-novo-financno-injekcijo--02689ada3c657954be3f2d416e7263225f3dbafc.html






Kaj kopljejo v asfaltni bazi
Gorenjska gradbena družba zaradi zaprtja sanira asfaltno bazo v Podrebru. Ali so med odvoženim
materialom tudi mineralne surovine in ali ima podjetje zanje pridobljeno rudarsko pravico? Nakelski
župan Ivan Meglič pa je povedal, da se je sestal s skupino občanov, ki so opozorili na pretirano
prašenje pri sanaciji asfaltne baze. Kot kaže, zgodba z asfaltno bazo v Podrebru še ni zaključena ...
Suzana P. Kovačič
Naklo - V uredništvo smo

prejeli obvestilo, da naj bi
Gorenjska gradbena druž-
ba (GGD) pri sanaciji as-

faltne baze v zaselku Podre-

ber v Naklem z nedavnimi

izkopi odvažala tudi ogro-
mne količine mineralne
surovine, za kar naj podje-

tje ne bi imelo rudarskega
dovoljenja. Mineralne su-

rovine naj bi odložili v bliž-

nji Gramoznici Bistrica. Di-
rektor GGD Stanislav Re-
mic je povedal: »Sanacija

asfaltne baze poteka skla-

dno s predhodno sprejetimi
prostorskimi akti in prido-

bljenimi okoljevarstvenimi
in upravnimi dovoljenji. Na

podlagi gradbenega dovo-

ljenja za rušitev smo odstra-
nili objekte asfaltne baze in

začeli zemeljska dela za sa-

nacijo: pripravo temeljnih
tal in zasipom s predhod-
no pripravo ustreznega za-

sipnega materiala.«

Na inšpektoratu za infra-

strukturo so pojasnili, da iz
rudarske knjige izhaja, da je
v občini Naklo rudarska pra-
vica GGD podeljena za izko-

riščanj e mineralne surovine

samo v Gramoznici Bistri-
ca. Tudi rudarski inšpektor

je pri ogledu asfaltne baze (v

zapiranju) v Podrebru ugo-

tovil, da se z lokacije odvaža-

jo mineralne surovine in da
za predmetno zemljišče ni
izdelanih prostorskih aktov,

namenjenih rudarstvu. Za-

deva je zdaj v reševanju na

republiškem inšpektoratu
za okolje in prostor, kjer še
ne morejo napovedati, kdaj
bodo uvedli inšpekcijski po-
stopek. Kot so pojasnili, se

vsaka prijava uvršča po kri-

terijih, ki jih določata grad-
beni zakon in interni akt in-

špektorata; prednost imajo
prijave, iz katerih je razbra-
ti, da je ogroženo zdravje in

življenje ljudi, javna varnost

ali premoženje večje vred-

nosti.
Predstavnik za odnose z

javnostmi na Policijski upra-
vi Kranj Bojan Kos je na novi-
narsko vprašanje, ali je polici-
ja seznanjena z domnevnim
nelegalnim odvozom mine-
ralnih surovin, dejal: »V okvi-

ru pristojnosti preverjamo
prijavo domnevnih sumov

nepravilnosti pri ravnanju z

materialom na območju Kra-

nja. Postopek poteka.«

Pretirano prašenje rešili

Nakelski župan Ivan Meg-
lič je povedal, da je imel pred
kratkim sestanek s skupino

občanov, ki so opozorili na

pretirano prašenje pri sanaci-

ji asfaltne baze. »Ta problem
smo z GGD že rešili,« je zatr-

dil župan in dodal, da je bil

na začetku prejšnjega tedna
tudi na ogledu Gramoznice
Bistrica, kamor GGD odva-
ža material, in da je Gramo-
znica zgledno urejena. »Če

bodo občani menili, da se

problemi še pojavljajo, bom
sklical sestanek z njimi in in-

vestitorjem. Tako opuščena
asfaltna baza kot gramozni-
ca sta v zasebni lasti in obči-

na na njunem območju nima

pristojnosti ukrepanja v taki
meri, kot bi ga imela, če bi
bila njena last,« je še pojasnil.

GGD bi morala temeljito
izboljšati informiranje

Za mnenje v zvezi s pote-
kom sanacije smo vprašali
tudi soseda asfaltne baze (v

zapiranju) Zdravka Konjar-

ja, kajti ravno najbližji sosed-

je so najbolj občutili posledi-
ce njenega delovanja. »Kar
godi mi, ko slišim, da se se-

daj pritožujejo ljudje zaradi

prahu, hrupa in prometa, ker

se prej, ko je tovarna asfalta

polno delovala in je bilo za-

res hudo, skorajda niso več

pritoževali in so bili na stanje

nekako navajeni. Stanje ni
dobro, je pa zgodba z zanes-

ljivim koncem. Bilo bi prav,
da bi GGD povedala, koliko
časa bo prevažala material

in kdaj bo jama dokončno
zasuta. GGD je za odstrani-

tev baze izbrala specializira-

nega izvajalca in ta je odstra-
nil objekte in zaključil dela.

Vzporedno s tem pa GGD
odvaža pesek, ki je pod od-

stranjenimi objekti, in hkra-
ti zasipava drugo stran jame,
kjer verjetno ni več peska.
Obnašajo se pač kot lastniki,

ki hočejo maksimalno izko-
ristiti svojo lastnino, in celo

verjamem, da so za to pri-
dobili ustrezna dovoljenja.
Sokrajan mi je povedal, da

bodo izkopali ves pesek do ni-

voja podtalnice iz reke Save.
Ljudje govorijo vse mogoče,
zato bi GGD morala teme-

ljito izboljšati informiranje

...Če ne mi, "ta stari", bodo

pa naši otroci in vnuki doča-
kali dokončno ukinitev hru-

pa, smradu prahu in drugih
"priboljškov" asfaltne baze

in seveda tudi nove sosede v

tristo novozgrajenih stano-

vanjih. Ampak je to druga
zgodba, ki bo prinesla čisto

nove probleme.«
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Zadeva je v reševanju na inšpektoratu za okolje in prostor.
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VELUX MINI FRČADA

Vprašanje poslal: D.M. Odgovor:

Pozdravljeni, vgradili bi VELUX mini frčado med šperovci, bilo mi je rečeno, da ni potrebno gradbeno
dovoljenje, saj se ne posega v samo konstrukcijo. Kako je točno sedaj,hvala in lep pozdrav. 

  
 Mini frčada res fizično ne posega v samo konstrukcijo objekta (čeprav če to ni ravno res - obtežba na stranska

špirovca je nova in kot taka ni bila računana ob projektiranju), posega pa v zunanji izgled objekta,
 
Gradbeni zakon ima v 4. členu 35tč. navedeno:  

 rekonstrukcija je spreminjanje tehničnih značilnosti obstoječega objekta, pri čemer se delno ali v celoti spreminjajo
njegovi konstrukcijski elementi, zmogljivost ali izvedejo druge njegove izboljšave, pri čemer se morajo ohraniti
najmanj temelji ali kletni zidovi obstoječega objekta, in se gabariti objekta praviloma ne povečajo, lahko pa se
zmanjšajo; povečanje gabaritov je v okviru rekonstrukcije mogoče le zaradi usklajevanja z bistvenimi zahtevami, kot
jih za objekte določajo predpisi, ki urejajo graditev;

  
 Torej, formalno gledano je dodajanje frčade spreminjanje objekta, za katerega je bilo izdano gradbeno dovoljenje -
na podlagi določenih prostorskih načrtov.  Če ne drugega je potrebno predhodno preveriti, če trenutno veljavni načrti
dovoljujejo frčade na vaši strehi ...
Drugo je pa namen vašega posega - malo se zaplete, če boste neizkoriščeno prostore (po gradbenem dovoljenju)
pričeli izkoriščati, ker boste morali to priglasiti in plačati komunalni prispevek za to novo površino.
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